

Food Safety Day 2019

食物安全日

安全食物齊選擇
保障健康人人讚

Empower Consumers to Ensure Food Safety

攤位遊戲 食安資訊
Game Booths & Exhibition on Food Safety



「食物安全日」是食物安全中心（中心）每年的重點活動，今年將於六月二日（星期日）舉行，主題為「安全食物齊選擇 保障健康人人讚」。當日會有一連串豐富節目，包括資訊展覽、嘉賓分享及攤位遊戲，以期鼓勵公眾多參與食物安全事宜。

The Food Safety Day is an annual signature event organised by the Centre for Food Safety (CFS). This year, it will be held on 2 June (Sunday) under the theme of “Empower Consumers to Ensure Food Safety” with a series of activities including exhibition, sharing sessions and game booths to encourage public engagement in food safety issues.

食物安全日2019 Food Safety Day 2019

日期：2019年6月2日（星期日）

時間：下午1時至5時（啓動儀式：下午3時至4時）

地點：將軍澳新都城中心3期（L1天幕廣場）

Date: 2 June 2019 (Sunday)

Time: 1:00 pm - 5:00 pm (Kick-off ceremony: 3:00 pm - 4:00 pm)

Venue: Atrium B, L1, MCP DISCOVERY, Tseung Kwan O



二零一九年度「安全食物齊選擇 保障健康人人讚」 食物安全講座系列

2019 Food Safety Talk Series on “Empower Consumers to Ensure Food Safety”

中心將於二零一九年七月至十二月期間舉辦一系列講座，分別向公眾／業界介紹一些高危食物可能帶來的健康風險，並講解如何參閱營養標籤及選擇食物安全資訊，從而提高大家對食物安全的認識。講座將以粵語進行。詳情請留意中心網頁「[最新消息](#)」：

The CFS is going to hold a series of talks on related topics during the period from July to December 2019. The talks will introduce the possible health hazards posed by some kinds of high-risk food and share tips on how to read nutrition labels and select food safety information, so as to enrich the public/trade's knowledge of food safety. The talks will be conducted in Cantonese. For details, please watch out for “[What's New](#)” on the CFS website:

